
ZÁPIS z jednání Školské rady ZŠ Edisonova dne 19. 9. 2023 
 

Přítomní: Mgr. D. Klímová, A. Souček, J. Burget  
Hosté: Mgr. Martin Kokeš (Ředitel školy)  
 
1) Úvod (zahájení, prezentace, určení ověřovatele/ky)  

- zapisovatelem určen p. Souček, ověřovatelkou Mgr. D. Klímová  
 
2) Aktuální informace (aktuality, provoz ZŠ v 1. pol. 2023/2024 aj.)  

- školní rok zahájeno s 15 tř. na 1. st. (z toho 3x 1. třída á 18 žáků) a 14 tř. na 2 st., celkem 
665 dětí (z toho již 73 uprchlíci z ÚK), 7 oddělení ŠD (170 dětí), ŠJ nově organizace přes 
čipy; zahájení roku za účasti hráčů FKT + účast ZŠ na Charitativním dni FKT 
- realizován Adaptační kurz (6. tř.) a Přírodovědný kurz (8. + 9. tř.), obojí v Jiřetíně p.J.  
-v plánu návštěva salesiánského střediska (v sousedství REKO budovy tzv. Živého domu – 
úhrada z projektu SES), dále proběhnou sběrové akce Vánoční jarmark, lampionový průvod 
na výročí 17.11. 
- personál školy stabilizovaný – 1 učitelka z 1. st. odchod na ČŠI do Prahy (náhrada 
zajištěna vlastními zdroji), odchod učitelky NJ + VV (náhrada již domluvena); nově zajištěna 
služba logopeda (3h na DPČ), pomoc 60ti dětem    
- AP již 22 (z toho 3 nové asistentky)  
 
3) Ekonomika/Organizace ZŠ (plnění rozpočtu, akce ZŠ 1. pol. 2023/2024 aj.)  

- rozpočet ZŠ čerpán/plněn dle plánu, ve mzdových prostředcích opět zajištěny odměny pro 
personál, otázka řešení novely RVP 
- průběžné čerpání dotací z projektů SES (např. 9 dětí obědy zdarma) a na IT 
- plán obnovy IT učebny (cca 500 tis. Kč) 
- plán nákupu mobilních šaten (ve škole pouze 3 šatny pro TV + 1 navíc vznikne přestavbou 
tělocvičny), půjde o 2 obytné kontejnery, určené pro zázemí fotbalového hřiště, cena cca 220 
tis. Kč/kus (investorem bude zřizovatel, tj. město Teplice)  
 
Plnění Plánu investičních akcí (úkolů) pro období 2022-2025:  
ÚKOL: aktualizaci plánu připraví pan ředitel na příští jednání ŠR  
 
Ředitel školy seznámil členy s obsahem Výroční zprávy, proběhla diskuze a hlasováno 
usnesení:   
„ŠR projednala a schvaluje Výroční zprávu o činnosti školy ve školním roce 
2022/2023“  
(hlasování 3-0-0)  
 
4) Různé 

- možný záměr na Altán (pracovní prostor) v rámci projektu Živá zahrada 
- debatován možný konec Akademie FAČR a přeměna na Klubovou akademii FK Teplice 
(řešení na úrovni FAČR, FKT a kraj) 
- ZŠ vyhrála Okresní část dlouhodobé (jednotlivé závody během období jsou bodovány) 
soutěže ASŠK!  
 
5) Závěr  

- další jednání 13. 2. 2024 od 14:45 hod.   
 
……………………………………….    ……………………………… 

zapsal A. Souček, předseda ŠR    ověřila Mgr. D. Klímová, člen ŠR 


